
P R O T O K Ó Ł

z obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytych w dniu 24 kwietnia 2009 
roku.

1.Otwarcia obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim dokonał Przewodniczący 
Rady Pan Marek Golasiński, stwierdzając quorum.
W obradach uczestniczyli wszyscy zgodnie z załączoną listą obecności /12 radnych/ oraz osoby 
zaproszone.
2. Protokół z obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej  oraz porządek obrad przyjęty został jednogłośnie.
3. Oddanie głosu Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego, który przedstawił informację dotyczącą 

prac między sesjami. Burmistrz zapoznał zgromadzonych z trwającymi obecnie inwestycjami, 
ich przebiegiem i realizacją.

4  . Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Brześcia Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za rok 2008.
– zapoznanie obecnych z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie wykonania 

budżetu gminy Brześć Kujawski za rok 2008,
– przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego
– zapoznanie radnych z opinią składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

przedłożonego sprawozdania Gminy Brześć Kujawski za rok 2008
– przedstawienie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o prawidłowości 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim w sprawie udzielenia 
absolutorium

– rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2008 i podjęcie dyskusji
Radny Marek Przybysz: czy zaległości podatkowe dotyczą osób fizycznych czy zakładów i czy 
jest szansa na odzyskanie tych środków.
Skarbnik Joanna Wojtczak : w większości zaległości dot. osób fizycznych. Z uwagi na 
przesunięcia terminów wpłat należnego podatku /zaistniałe sytuacje losowe/  wpłaty te 
dokonywane są w późniejszych terminach i w związku z tym zaległości ulegają stopniowo 
zmniejszeniom w ciągu najbliższych miesięcy.
Radny Marcin Jagodziński: czy rolnicy występujący o umorzenie podatku uzasadniali 
przyczynę suszą.
Burmistrz Wojciech Zawidzki: na straty w uprawach spowodowane suszą był odrębny fundusz , 
a wypłatami zajmował się MOPS.
Na tym zakończono dyskusję i poddano uchwałę pod głosowanie.

     Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych , przy 1 głosie wstrzymującym.
     / z 12 obecnych na obradach/.

5. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian w  budżecie gminy na 2009 
rok.
Skarbnik udzieliła wyjaśnień w związku z koniecznością podjęcia w/w uchwały informując, 
że zmiany podyktowane dostały otrzymaniem dotacji na suszę, w związku z tym nastapiło 
zwiększenie dochodów.
Radny Jan Karkosiński : czy jest szansa, żeby osoby, które nie złożyły wniosku 
o dofinansowanie /kredyt/ otrzymały pomoc finansową w związku z suszą.
Skarbnik : całą procedurę związaną z suszą prowadził MGOPS, ale te  fundusze 
w wysokości 3 tys. zł przeznaczone są dla konkretnych /3/ rolników.
Poddanie uchwały pod głosowanie : za przyjęciem uchwały głosowało : 12 radnych /12 
obecnych na obradach/.

6. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Brześciu Kujawskim.
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych /12 obecnych na obradach/.



7. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Brzeskiego Centrum Kultury.
Radny Ryszard Szeleziński: co oznacza w treści uchwały sformułowanie : wykonanie 
uchwały powierza się Burmistrzowi
Sekretarz : taką treść przewiduje uchwałodawca.
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych /12 obecnych na obradach/.

8. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania  finansowego Zakładu Usług Komunalnych w Brześciu Kujawskim.
Radny Marcin Jagodziński : czy w związku z ostatnią tragedią , jaka miała miejsce 
w Kamieniu Pomorskim zakład podjął działania w celu wykluczenia podobnego 
nieszczęścia w naszych budynkach komunalnych. Czy w zasobach komunalnych są takie 
budynki o szczególnym zagrożeniu.
Dyr ZUK : budynki posiadają aktualne przeglądy.
Radny Janusz Barański : w marcu mieszkańcy Wieńca złożyli wniosek o przejęcie 
wodociągu wybudowanego przez mnieszkańców.
Dyr ZUK : przejęcie sieci na pewno nastąpi po przygotowaniu odpowiedniej dokumentacji 
i kiedy zostaną wyjaśnione kwestie podatkowe.
Radny Ryszard Szeleziński: czy zakład jest zainteresowany zakupem maszyn, być może 
warto skorzystać z oferty Cukrowni.
Dyr ZUK: na dzień dzisiejszy myślimy o wzięciu koparki w leasing, bo jak do tej pory 
bardziej opłacalna dla zakładu jest forma wynajmu.
Radny Marcin Jagodziński: czy w stosunku do roku ubiegłego wzrosła liczba 
indywidualnych odbiorców odpadów :
Dyr ZUK : tak.
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych /12 obecnych na obradach/.

9. Poddanie pod obrady projektu uchwały w sprawie wynagradzania nauczycieli na 2009 roku.
Z-ca Burmistrza : obecny projekt został podpisany przez przedstawicieli związków 
zawodowych. Zmiana merytprycznych nie ma.
Radny Ryszard Szeleziński : w projekcie jest zapis , że uchwała wchodzi w zycie z dniem 
ogłoszenia, jak również jest zapis, że od 1 stycznia.
Z-ca Burmistrza : moc prawna obowiązuje od 1 stycznia  /podwyżki dwustopniowe/.
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych /12 obecnych na obradach/.

10. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały zmieniajacej Uchwałę Nr XXVII/154/2009 
w sprawie woli współdziałania Gminy Brześć Kujawski z Gminą Włocławek.
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych /12 obecnych na obradach/.

11. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Uzdrowiska 
Wieniec.
Radny Ryszard Szeleziński: czy nie należałoby ująć również w statucie kwestii oprysków.
Burmistrz : w tej strefie nie ma gospodarstw rolnych, więc nie ma specjalnych zagrożeń.
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych /12 obecnych na obradach/.

12. Interpelacje i wolne wnioski :
- Radny Marcin Jagodziński : czy kanalizacja na Falborku zostanie rozpoczęta w tym roku
Burmistrz : juz na dniach dowiemy się o wyniku rankingu – rozpatrzenie wniosku. Ale 
inwestycja na pewno zostanie rozpoczęta.
- Radny Janusz Barański : chciałbym zwrócić uwagę na wycinkę drzew w m.Wieniec : 
ul.Akacjowa, ul.Ks. Jałochy, czy jest to legalne. Ponadto w Wieńcu jest usypana wysoka 
skarpa, na która okoliczni mieszkańcy wywożą śmieci.
Burmistrz : niestety, ale niektóre drzewa należy usuwać, gdyż utrudnia to rozwiązanie 
sprawy budowy chodników, ulic. Jednakże sprawa wycięć zostanie  sprawdzona. W miejsce 
wycięć zawsze są nowe nasadzenia.
Jesli chodzi o skarpę, to niestety powstała ona już kilka, a nawet kilkanaście lat temu. Jest to 
przedsięwzięcie na wieksze prace, gdyż są to ogromne ilości. Na opewno problem ten trzeba 



będzie rozwiązać w najbliższym czasie.
- Radny Marek Przybysz : ile będzie nas kosztować współpraca z powiatem – budowa drogi 
w Wieńcu Zalesiu
- Radny Marcin Jagodziński: proszę o uporzadkowanie terenu na Falborku w miejscu, gdzie 
stoi wyremontowana studnia. Jest propozycja zamiany działki z właścicielem – 
mieszkańcem Falborka, co rozwiąże problem powstania ogródka jordanowskiego dla dzieci.
- Radny Jan Karkosiński : proszę o podłączenie dwóch lamp w Brzeziu na drodze w 
kierunku Witoldowa.
- Radny Grzegorz Katolik : dziś na ul.Nowej przy budynku TBS miał miejsce wypadek. 
W chwili obecnej droga nie jest oznakowana, należałoby to zrobić.
Burmistrz : zostanie to wykonane. Organizacja ruchu dla tej okolicy jest w zatwierdzaniu.
- Radny Ryszard Szeleziński : co z Rumakami, czy znalazł sie kupiec.
- Burmistrz : był przetarg, ale nie pozyskaliśmy inwestora. Prawdopodobnie ogłosimy 
następny i trzeba będzie odniżyć kwotę wywoławczą.

Na tym zakończono obrady XXVII Sesji rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim. Przewodniczący 
podziękował za udział i zaprosił do więcia udziału w uroczystościach 3 majowych.

 
                                                                                                        Protokół sporządziła
                                                                                                    Katarzyna Kurant - Glonek


